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*one student is just like a flower
#一人一朵花
my dear mr. and misses, my fellows schoolmates,
good morning! as you know and see, it is a sunny bump harvest season. in the city, in our school campus, everywhere is surrounded with roses which we together planted 4 years ago. today may these roses and our friendship as well be together and comfort our excited hearts!
it was four years ago that everyone of us came from every part of china and formed a new collective. as we are young, it\'s very easy for us to communicate. it was in the past four years that we were ambitious. it was in the past four years that we worried. it was in the past four years that we were content. it was in the past four years that we were vexed. it was in the past four years that we were friendly and lonely ... and it was in the past fours that we studied, lived and respected each other with genuine and with our ambitions. nothing in the world is more significant than we miss all of these.
we miss you─teachers who are tireless in teaching; we will keep your gestures and your white hairs in our hearts deeply; we will miss the quietness with the lights at night in the classroom; we will miss the race and exercise on the playground; we will miss even the crowds in the dining hall and the quarrel on the beds; we will still miss every green piece and every piece of waste paper flying like flakes in the air ... however, today we will leave nothing but the first rose with our alma mater and our teachers which is entrusted with our love and respect.
4 years seems very long but 4 years seems very short. from now on, we all will go into the society. the society is broad and wide for us. we will shoulder heavy responsibilities; we will work diligently; and we will expect to be informed of good news from one another. now, i beg you all to cherish the occasion; to remember the names, the status, appearance and the character of the person around you. now let\'s be hand in hand together; let\'s present the rose to each other. may the rose carry our appreciation and blessing! we are very closely linked no matter what the world may be. may the fresh rose in our hands keep its fragrants!
thank you all again!
学友们：
大家都瞧见了，这是一个阳光灿烂的收获季节。在这座城市，在我们的校园，到处都是玫瑰朵朵，这是4年前我们共同栽培的。今天，就让鲜花和友情聚拢，安抚我们激动不已的心吧！
4年前，大家从天南海北来到这里，组成了一个新的集体。年轻的心是最容易相通的，尽管4年中有追求有失落，有得意有烦恼，有欢乐有忧虑，有友爱有孤寂......但我们都曾怀着真诚而美好的初衷去学习、生活、相爱，没有什么比这些更有意义，更令我们怀念。
我们怀念每一位诲人不倦的老师，你们的手势或白发会刻在我们的记忆中；怀念教室里的静夜苦读，运动场上的奔跑跳跃，甚至食堂里的拥挤和高低床上的争论；怀念每一块绿地和每一片风中飘零的废纸......今天，我们没有更好的礼物留下，这第一朵玫瑰，就献给我们的母校和老师，她寄托着大家的热爱和敬意！
4年很久，4年也很匆匆。以后的日子，大家又要飞，天高地阔，任重道远，我们将在躬身的劳作中和奉献中等候着彼此的好消息。现在，请珍惜和永远记住这一时刻，记住你左边和右边的任何一个人吧，记住他（她）们的姓名、仪表和特点，请让我们彼此握手，彼此赠佩一朵玫瑰，让她表达我们的感谢和祝福。不管地老天荒，我们彼此息息相关，我们的手指上永远保留着赠人鲜花的芳香！
谢谢大家！
本文档由站牛网zhann.net收集整理，更多优质范文文档请移步zhann.net站内查找
